
Commissie Milieu en Mobiliteit 15 september 2021

De fractie van de SGP heeft de volgende vraag ingediend:

Kan het college aangeven hoe de stand van zaken is met betrekking tot de Rijnbrug? Hoe verloopt 

het overleg met Gelderland? Is er ook contact met het Rijk over eventuele aanvullende financiering? 

Wanneer verwacht GS meer informatie te kunnen geven over de actuele planning?


